
SEJA OBČINSKE SKUPŠČINE

Realne
stopnje tasti

Uvodni del 33. se)e zbora
združenega dela iz zbora kra-
jevnih skupnosti občinske
skupščtne je potekal skupaj
Med osrednjimi točkami dnev-
nega reda so bilt predlogi
družbenega plana občine
Ljubljana Bežigrad za obdobje
1981-1985. predlog družbene-
ga plana mesta Ljubljane za
fsto obdobje, predlog resoluci-
je o družbenoekonomski poli-
tikl in razvoju v bežigrajski ob-
fiini v letu 1981, osnutka spre-
memb in dopolnitev statutov
obfiine in mesta In osnutek ob-
Čtnskega proračurta za letoš-
nje leto.

Za uvod je predsednik ob-
činskega sindikalnega sveta
Marko Kocjan podal poročilo
občinskega sindikata o eko-
nomski stabilizaciji v letu 1980.
Skupna stališČa z mestnim sin-
dikalnim svetom so. da je treba
takoj ocentti stanje na podlagi
zaključnega raČuna in rezulta-
tov prvth dveh mesecev letoš-
njega leta in prrpraviti konkret-
ne predloge za stabillzacljo
štefan Temlin je spregovoril
nekaj besed o pomenu 3. kon-
gresa samoupravljalcev Jugo-
slavije in poudanl, da se mora
razpravljati resnično o vseh-
pornembnih življenjskth vpra-
Šan|ih delavcev In občanov.
Podpredsednik izvrSnega sve-
ta ob£. skupSčine Kosta Bizjak
je opozorll, da je nujno uakla-
ditl želje tnvestiranja z mož-
nostml Ugotovll je. da v reso-
lucijl o družbenoekonomski
poliiikt podrofije can ni dovolj
x*jeto. Pr6dl*QMt )e. da se za-
posfovan[e v resoludji posetjej
zajame in da se v nasladnjem
srednjerofinem obdobju zapo-
slovanje v delovnih skupnostih
skupnih sluzb popolnoma
ustavi. Bojan Zavašnik je pre-
nesel poročilo s seje druŽbe-
nopolitifinega zbora, ki je za*
sedal Že dan poprej in sprejei
vse tri dokumente, občinski in
mestni srednjeročni plan in re-
solucijo. Opozoril je na skup-
no staliSče skupžčine predv-
sem do problema računalniš-
tva. Poudaril je, da je 7% stop-
nja rasti dohodka realna. te-
prav je hrtrejša kol v ostalih
občinah. Spregovoril je tudi o
problematiki računalništva, saj
imamo v naši občini delovno
organizacijo Delta, kt je razvila
samostojnt sistem. neodvisen
od tujih licenc- O razvoju raČu-
nalništva je bil že lani sprejet
samoupravni sporazum. ki pa
se ne uresničuje. Zato je Bojan
Zavašnik predlagal, da se o

tem obvesti tudi predsedstvo
republiSke skupščine,

O spremembah in dopolni-
tvah občinskega in mestnega
statuta je nekaj bistvenih zna-
čilnosti navedel predsednik
skupščtne Janez Rigler, Druž-
benopotttične organizacije so
razpravljale o nadaljnji kon-
kretizaciji koiektivnega vod-
stva in odločanja. Sistem, ki je
le uveljavljen v zvezi, se je ob-
nesel dobro. v prehodnem ob-
dobju pa se bo prenesel tudi
na republiko in občine. Repu-
bliška ustava sicer ne določa
nič konkretnega za občino.
vendar se je treba dogovoriti.
Mandat za tunkcionarje naj bi
trajal eno leto. fzvršni svet se
voll na Stiri leta, predsednik IS
pa naj ima le en, tudi 4-letni
mandat, ki pa mora biti po
dveh letih ••znova potrjen«.
Predsednik občinske skupšči-
ne ima po osnutku sprememb
statuta enoletni mandat, ki se
tahko enkrat ponovi. Statut je
potrebno uskladiti tudi še z ne-
katerimi zakoni, ki so IzŠli v
zadnjem Času. Vse pripombe
na osnutek statuta bodo zbirali
na sekretariatu skupSČine, ki
jih bo prenesel statutarni ko-
misiji.

V ločenem delu obeh zborov
je že kazalo, da se v zboru
združenega dela ne bo razvila
razprava, vendar le ni bilo ta-
ko. Anica Čampa je povedala,
da se izvršni svet že trudi za
omilltev cen. V kratkem bodo
znani rezultati prekoračitev in
njihova upravifienosl. OdgovO'
rila je tudi na delegatsko vpra-
ianje o prodaji kruha na beii-
grajshl tržnfcl Še vedno nr no-
bene delovne organizacije, ki
bl bila pripravljena prevzeti
problematično prodajo, ven-
dar tečejo dogovori o tem.

V razpravi je delegat 18. de-
legacije Marjan LekSan opozo-
ril med drugim tudi na nesmi-
seln predlog o zapori prometa
v mesinem središiu. saj b\ par-
kirana vozila nemalokje ovirala
dostop intervencijskim vozi-
lom Postavil je tudi vprašanje,
zakaj ni v občinskem planu ob-
voznice Črrtuče-Šmartinska
cesta, ki pa je zajeta v mest-
nem planu in sodi v 10-letni
plan gradnje cest v Ljubljani.

Ob koncu je delegat \z Elek-
trotehne dodal 5e nekaj poja-
snil o problematiki računalniš-
tva. Delegati so vse predlaga-
ne dokumente sprejeli in na-
zadnje še sklenili, dase ob letu
invalidov izvzame \z omejitve
zaposfovanja v resoluciji zapo-
slovanje invatidov. T. B.


